
Dagsorden - Skolebestyrelsesmøde 
Dato: d. 26.5.2025 

Deltagere: Fiona (elev), Rebekka (elev), Dorthe (leder), Flemming (skoleleder), Martine (formand), Trine 
(forælder), Dan (forælder), Jan (SFO-leder), Christian (næstformand), Anette (medarbejder og TR), Søren 

(forælder), Inga (forælder) 
Mødeleder: Martine 

Referent: Inga 
Afbud: Steffen (medarb.), Christian M (forælder), Sabrina (leder) 

Næste møde: 16. juni 2025 
 

Skolebestyrelsesmødet er fra 
kl. 17.00-19.00 

Punkt/tidsramme 

Noter Beslutning 

1. Godkendelse af referat og 
dagsorden. 

Vi drøfter holdningerne til 
forperson vs. formand jf. sidste 
referat.  

Vi når frem til, at det er godt, at 
titlen er dynamisk, så den, der 
sidder på posten, selv kan tage 
stilling til det. Indtil videre 
fortsætter vi altså med, at det 
hedder formand, men der er en 
åbenhed over for, at det kan 
ændre sig. 

2. Nyt fra elevrådet a) Valg på anden måde? 
- Det er som om, at dem, der har 
stillet op til valget, er nogen, der 
er stillet op, fordi de gerne vil 
slippe for at sidde med i timerne. 
Derfor bliver elevrådsmøderne 
lidt stille. 
b) Der er ønsker om flere spil og 
flere siddepladser til biblioteket. 
c) Elevrådet foreslår flere 
trivselsdage eller lignende, hvor 
store og små elever mødes.  
d) Et ønske om, at KLUSU bruges 
til trivsel i stedet for lektier. Men 
efter sommerferien afskaffes 
KLUSU 

a) Kunne det være en mulighed, at 
der er nogen, der bliver udvalgt af 
lærerne? Kunne det være en 
mulighed at lave nogle faste 
principper for valg til elevråd? 
Måske er det meget godt med to 
elevråd? Elevrådsmedlemmerne 
savner måske at vide, hvad det er, 
de kan bidrage med. UMR 
(UndervisningsMiljøRepræsentant) 
vælges også blandt eleverne, og 
de kan arbejde sammen med 
elevråd og lærere. Det aftales, at 
DB og SB går i dialog med 
medarbejdere, som har ansvaret 
for UMR og elevrådet og drøfter, 
om der skal nytænkes omkring 
valg til elevråd og UMR.  
b) Det noteres 
c) Det noteres 
d) Efter sommerferien afskaffes 
KLUSU, og i stedet indføres der i 1. 
– 5. klasse en trivselstime. Indtil 
da, så fordeles KLUSU ofte jævnt 
ud over ugen.  



 
3. Principper for skole/hjem 
samarbejde. (20 min.) 
Bilag er vedlagt. 
 
 

 
Gennemgang og drøftelse af 
principperne. 

Vi har forslag til sproglige 
justeringer, som tages til 
efterretning. 
Godkendes. 

 
4. Principper – undervisnings 
planlægning. (20 min) 
Bilag eftersendes. 

 
 

Gennemgang og drøftelse af 
principperne. Indholdet som 
sådan står ikke til diskussion. 
Den understøttende 
undervisning er gledet helt ud, 
og derfor er der nye principper. 

Vi har forslag til sproglige 
justeringer, som tages til 
efterretning. 
Godkendes. 

 
5. Fagfordeling – 
offentliggørelse af skemaer  
(10 min) 
 
 

 
Fagfordelingen er færdig. 

Skemaerne for næste år er 
færdige, og derfor får lærerne 
dem udleveret efter Kr. 
Himmelfartsferien.  

 
6. Visioner – værdigrundlag- 
kerneopgaver og børnesyn  
(20 min.)  
 
 

Måske er det på tide med et 
eftersyn på disse begreber. Vores 
forståelse af ordene er vigtige i 
forhold til, hvordan vi driver 
skole. Er det begreber, vi kan 
handle på? 
 

Hvordan kan vi lave proces på det 
her? Skolebestyrelsen bliver 
involveret, når der er lavet en 
procesplan. Det er et ønske at 
invitere skolebestyrelsen en 
lørdag, hvor der arbejdes med 
disse ord. Hvordan møder vi 
børnene, når de kommer? Vi skal 
finde en måde at tale om det på. 

 
7. Nyt fra  

 
 

a) Skoleleder Flemming 
b) Formand Martine  

– Skolebestyrelsen har 
fået en 
forældrehenvendelse, 
hvor man spørger ind til 
9. klassernes påklædning 
den sidste skoledag. 
Påklædningen er korte 
shorts og t-shirts. 

a) -Skolen har fået et 
skoleflag. Det blev 
markeret med en lille tale 
og fællessang. Fokus på 
traditioner og fællesskab. -
-Der indføres fælles 
morgensang fra næste 
skoleår. 
-To elever har tilmeldt sig 
juniormesterlære 
-Prøverne i 9. klasse er i 
gang. Der er dimission 
onsdag den 25. juni 
klokken 17.00 
-Sidste skoledag gik rigtig 
godt. Eleverne var søde og 
opførte sig godt.  

b) – Spørgsmålet er, om 
skolebestyrelsen og skolen skal 
blande sig i elevernes påklædning. 
Umiddelbart hælder bestyrelsen 
og skolen mest til, at drøftelserne 



bør foregå mellem forældre og 
børn. Vi kan ikke lave regler for 
elevernes påklædning, for det 
bliver en glidebane både i forhold 
til andre arrangementer (fx 
Halloween) og i forhold til tøj i 
skolehverdagen. Det kan evt. 
drøftes på et forældremøde i de 
kommende 9. klasser? 
- Desuden: 
-Lokalplan for Ravnsborg Enge er i 
offentlig høring frem til 30. juni 
2025 
-Der er en plads på 
fællesskolebestyrelsesmødet den 
4. juni klokken 17.30-19.30 

 
8. Evt  

 
 

SFO som fast punkt? Det aftales, at Jan melder ind, når 
han gerne vil have noget op at 
vende på SB-møde. 

 


